
Tanácsnoki vélemények a 2012.01.20-i testületi ülés előterjesztéseihez 
 
A 2011. évi költségvetés módosításáról 
 
Az előterjesztés tárgyalását javaslom. A szöveges résznél az alább jelölt esetekben az okokról alaposabb 
tájékoztatást javaslok: 
Bevételek: 
- Rendszeres szociális segélyre kifizetett összeg 90 %-a havonta visszaigényelhető. Az éves 

elszámolás során 4.104Ft visszafizetési kötelezettségünk keletkezett. A segély jogcímen kifizethető 
előirányzat a visszafizetés összegével azonos szinten csökken.  

- A normatív alapon járó ápolási díj és nyugdíjjáruléka 75 %-a igényelhető vissza, elszámolási 
különbözete 442.857 Ft. A normatív ápolási díj és járulék kiadás nem a bevételi növekménnyel 
azonos összeggel növekszik. 

 
2012. évi költségvetési rendelet megalapozását megalapozó döntések 
 
Az előterjesztésben foglaltak tudomásul vételét, a határozati javaslat elfogadását javaslom.  
 
FŐNIX ASE tornaterem használata 
 
A teremhasználat kedvezménye nem tanévre, hanem naptári évre szólt, tehát ebben a tekintetben NINCS 
maradék óra. Amennyiben a 140 óra kedvezmény 2011 évben összesen nem került kihasználásra, akkor 
lehetne esetleg a kérést újragondolni. A 2012 évre vonatkozó támogatás, kedvezmény megállapítása a 
pályázatok alapján a sporttámogatások tárgyát képezheti. Emiatt az A változat az elfogadható. Egyéb 
méltányosságra okot adó körülmény nem áll fenn, mert egyoldalú következményekkel járna. Tárgyalását 
ennek tükrében javaslom. 
 
ÖKIF hitelszerződés módosítás 
 
Az előterjesztés tárgyalását javaslom, a módosítással egyetértek. 
 
Önkormányzati ingatlanok használatáról szóló megállapodás 
 
Véleményem és javaslatom az, hogy MINDEN jogviszonyt tisztázni kell és szerződésekben kell lefektetni 
(rögzíteni, módosítani vagy újat kötni) a viszonyokat, és mindenről pontos, részletes és jogszabályi 
tekintetben támadhatatlan szerződéseket kell kötni. Lényeges, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő 
vagyonnal a legkörültekintőbben és az önkormányzat érdekeit messzemenően érvényesítve rendelkezzünk. 
Az élő és megfelelő szerződéseket is karban kell tartani. Az előterjesztés megtárgyalását javaslom. 
 
Rétság városi sportegyesület kérelme 
 
A kérelmet támogatom, az előterjesztés tárgyalását javaslom. 
 
Garázs bérleti szerződés jóváhagyása 
 
Az előterjesztésben foglaltakat és a megállapodás megkötését támogatom. 
 
 Rétság Város Gazdasági Programja 2010-2014 
 
A korábbi előterjesztésekhez hasonlóan bizonyos tekintetben fölösleges más tekintetben viszont igen 
hiányos részeket és tételeket tartalmaz. „Szinte” ugyanaz, mint a korábbi. Felépítésében, célokban és 
feladatokban, időhatárokban és –intervallumokban nem épül egymásra, nem szól a finanszírozhatóság 
kérdéseiről, legalábbis a lehetséges irányok felvázolásáról. Ebben a formában nem javaslom elfogadni, 
tárgyalása is meggondolandó, mivel nem felel meg az előzetes és elvárt tartalmi szempontoknak.  
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